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Bestyrelsesmøde for Lokalrådet for Gørløse og omegn 

d. 4 januar 2022 

 

Tilstede: Stig Mohr Langborg, Merete Wolf, Danni Thomsen, Merete Wolf og Salli Sørensen. 

Fraværende: Nina Ehrenstråhle & Anders Bendix Svane 

 

• Referat fra d. 24 november 2021 er godkendt 

Eksterne referater på hjemmeside → Salli sender til Danni, når disse er gennemgået og interne 

kommentarer er fjernet. 

 

• Trafik 

Vi blev enige om, at der skal laves et katalog med cases, som kan vise til Jørgen Knopp og evt. 

kommunen. 

Dertil skal der bruges inputs fra borgerne i byerne.  

Dette gøres ved, at vi spørger borgerne direkte på Gørløse og Sigerslevøster’s Facebook-side. 

Ideen er at slå kommentarfeltet fra for at undgå debat, men at vi opfordre borgerne til, at sende en 

mail med ønsker og/ eller bekymringer ang. trafikken. → vil blive behandlet anonymt. 

Derefter sammenlignes svarerne, som derefter bliver lavet til visioner der kan laves som cases. 

Nina og Salli laver for Sigerslevøster og resterende Lokalrådsmedlemmer laver for Gørløse. 

Eksempel på side 3 – og det er ”bare” et udkast. Det skal se mere lækkert og præsentabelt ud 

 

• Visioner 

Ligesom overstående, skal vi have ”aktiveret” borgerne i begge byer. Det er vigtigt vi fastholder hvad de 

ønsker, og ”omsætter” disse til Lokalrådets visioner. 

Fremgangsmåden vil være den samme som oversående punkt. 

 

• De informationer Lokalrådet sender ud på Facebook, skal også også på ”informations-trekanten” i 

Gørløse, samt på Lokalrådets hjemmeside 

 

• Royal Run 

Løbeentusiasterne i Gørløse skal løbe med denne opgave (Spørg Nytårs ”løberne” og Lars Mønster 

Kjøllbæk) 

Sigerslevøster’s løbeentusiaster skal underrettes, hvis de ønsker at hjælpe til. 

 

• Landsbyfilm 

Der er ca. 6 mdr. ventetid → ”vores” projekt starter til forår/ sommer 2022. 

Lokalrådet fortæller Landsbyfilm hvad der ønskes, at være med i denne ”landsbyfilm”  

Der laves derfor en liste over virksomheder/ offentlige- og private steder, der skal sendes → Stig 

kontaktes når det er ”vores” tur 
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• Evt.  

Byrådspolitikker, hvem ville ud og ”se” vores landsbyer? Kan man/vi invitere politikkerne ud for at 

møde borgerne (1 år ud i fremtiden)? 

 

• Møder bliver fastlagt– ca. hver 5 uge – kl. 19-21 

Møderne kan godt rykkes ift. ferier eller aflysninger, men nedenstående er foreløbig plan 

 

Næste møde: Tirsdag d. 8 februar 

 

Kommende møder: 

Tirsdag d. 15 marts 

Tirsdag d. 19 april 

Tirsdag d. 24 maj 

Tirsdag d. 21 juni 

Tirsdag d. 26 juli 

Tirsdag d. 30 august 

Tirsdag d. 4 oktober 

Tirsdag d. 8 november 

Tirsdag d. 13 december 
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Case nr. 01 - Strøvej 

Problem: 

Manglende lys, slidte vejstriber(?) for høj fartgrænse og dårlig sigtbarhed grundet skarpe sving, 

har ført til flere uheld og 2 (?) trafikdrab på ……. Var det 15-17 år? 
 

 

  

  

 

Beskrivelse: 

Strøvej bliver anset som farlig både for en blød og alm. trafikant. 

Vejen bliver brugt som gennemkørsel – til/fra nærliggende byer – derfor er der en del trafik på 

denne strækning dagligt. Kan vi nå at få nogle ud og lave en måling? 
 

 

 

 

 

 

 

 

Forslået løsning:  

• Genopfriskning af vejstriber 

• Bedre skiltning med ”farlige sving” 

• Lavere hastighedsbegrænsning 

• Gerne en form for belysning 

• Stort ønske: at få etableret en cykel-/ gangsti 

til de bløde trafikanter – bl.a. til beboerne på 

Region H’s botilbud Rønnegård, der også 

ligger på strækningen, samt øvrige husstande 

Prioritet 

HØJ 

Billede nr. 1 viser Strøvej, når man kigge fra 

Gørløse mod Sigerslevøster/ Skævinge.  

På stækningen må der køres 80 km/t. 

 

Her er sket 2 ulykker på 1½ år. 

1. 31 august 2020 – 2 personbiler støder 

sammen – jeg kørte selv forbi det og skrev om 

det, til den ”første” Lokalrådgruppe. 

2. 10 november 2021 (bilen kørte hen i 

modsatte vejbane og endte ude på marken) 

 
Billede nr. 2 viser dårlig 

sigtbarhed grundet sving 

Billede nr. 3 viser også dårlig 

sigtbarhed grundet sving – her 

opleves det, at der ikke tages 

hensyn til skiltningen 

Nr. 1 

Nr. 2 Nr. 3 


